
Verslag der eerste Jaarvergadering der 
Rotterdamsche Tandheelkundige Vereeniging 

gehouden 13 Januari 1902. 

De voorzitter opende de vergadering om half acht. 
Aanwezig waren alle leden der Vereeniging. 

Deze vergadering werd tevens bijgewoond door de heeren 
J. E. Grevers, A. A. H. Hamer, F. C. A. Böiger, J. W. Roelofs, 

P. J. J. Coebergh, J. H. Sanders, P. Kikkert, H. B. de Jonge 
Cohen, W. J. C. Fuyt, C. Mensink, C. C. Kaiser en de 

candidaat J. Schijff, als gasten. 

In zijn korte openingsrede, riep de voorzitter den leden en 
den gasten een hartelijk welkom toe. 

Hij zeide de aanwezigheid van zoovele gasten zeer op 
prijs te stellen en wel in het bijzonder de tegenwoordigheid 

van de heeren J. E. Gr ever s, privaat-docent aan de 
Universiteit te Amsterdam, A. A. H. Name  r, voorzitter van 
het Nederlandsch Tandheelkundig Genootschap, T. C. A. 
B ö l g e r, voorzitter der Nederl. Tandmeesters Vereeniging 
en de heer H. B. de J o n ge Cohen, secretaris der 
redactie van het Tijdschrift voor Tandheelkunde. 

Verder deelde de Voorzitter mede dat de heeren Dr. C. 
v, d. H o e v en en Dr. C. B e c h t door bijzondere omstan-
digheden verhinderd waren deze vergadering bij te wonen. 
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Door den heer L. F r a n k werd in aansluiting hierop 

medegedeeld, dat de heer Dr. Th. D en t z door treurige 

familieomstandigheden verhinderd was bij deze vergadering 

tegenwoordig te zijn. 
De Secretaris deed hierna voorlezing der notulen, welke 

na toevoeging van enkele woorden, goedgekeurd werden. 

Vervolgens las de Secretaris het bericht van den minister 

van Justitie voor, waaruit bleek dat de statuten der Ver-
eeniging bij Koninklijk besluit van 21 December 1901 

erkend waren. 
Alsdan kwam aan de orde punt III der agenda n. I. 

Bestuursverkiezing. Voorzitter, Secretaris, en Penningmeester 

werden herkozen met 9 van de 10 stemmen. Alle verklaar-

den zich bereid de functie te aanvaarden onder dankzeg-
ging voor het vertrouwen wat de leden in hen stelden. 

Hierna bracht de Penningmeester verslag uit over het 

financieel beheer der Vereeniging en der kliniek. 
Het bleek dat er voor de Vereeniging in kas was de 

som van f 28. 


